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Besvarelse af spørgsmål nr. S 1737 fra medlem af Folketinget Eva Kjer 

Hansen (V): 

 

Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. S 1737, som medlem af Folke-

tinget Eva Kjer Hansen (V) har stillet til justitsministeren den 4. august 

2021. 

 

 

 

Nick Hækkerup    

/  

Christian Fuglsang 

  

Folketinget  

Lovsekretariatet 

Christiansborg 

1240 København K 

DK Danmark  

  

   

   

 

 

Dato: 20. august 2021 
Kontor: Politikontoret 

Sagsbeh: Alexander Langgaard 

Olesen 
Sagsnr.: 2021-0033-0385 

Dok.: 2083320 

Slotsholmsgade 10 

1216 København K. 
 

T +45 3392 3340 

F +45 3393 3510 
 

www.justitsministeriet.dk 

jm@jm.dk 

Retsudvalget 2020-21

Offentligt
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Spørgsmål nr. S 1737 fra medlem af Folketinget Eva Kjer Hansen (V):  

 

”Mener ministeren, at der er tilstrækkelige redskaber for politi 

og kommune til at kunne sætte ind over for den tilsyneladende 

stigende forekomst af stoffer i nattelivet?”  

 

Svar: 

 

Som det fremgår af min samtidige besvarelse af spørgsmål nr. S 1736 skal 

danskerne kunne føle sig trygge, når de færdes i det offentlige rum – også i 

nattelivet. Derfor har regeringen – som det også fremgår af den omtalte be-

svarelse – allerede iværksat en række initiativer, der netop skal bidrage til 

at sikre trygheden i nattelivet. 

 

Jeg kan ikke inden for de rammer, der gælder for skriftlige S-spørgsmål, 

forholde mig nærmere til, om der er en stigende forekomst af stoffer i nat-

telivet, men regeringen er åben over for alle gode ideer, der kan styrke tryg-

heden i nattelivet. 
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